
 

 

  Zápisnica zo zasadnutia č. 6/2018 

Obecného zastupiteľstva obce Svederník, 

konaného dňa 25.10.2018 

 
Prítomní poslanci:    
p. Anton Koraus,  Ing. Peter Zajac,  Ing. Pavol Králik, p. Peter Beniač, p. Eva Maťková, 

Ing. Eva Chrustová – dostavila sa na rokovanie OZ o 17,14 hod. 

                                

Prítomní pracovníci obce:    Ing. Elena Šuteková – hlavný kontrolór obce  

                                                 Ing. Mária Smrekovská – zamestnanec obce – zapisovateľka 

                                                 Božena Kocianová – ekonómka obce 

                                                 Oľga Mintálová – zamestnanec obce 

                                                                         

K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta    obce  Mgr.  Roman  Lisický  privítal  na  poslednom  zasadnutí  OZ  obce  Svederník      

za volebné obdobie 2014 – 2018 všetkých  prítomných a skonštatoval,  že  OZ  je spôsobilé  

rokovať a je schopné uznášať sa,  nakoľko v čase otvorenia zasadnutia OZ boli prítomní 5 poslanci 

zo 7-mich. 

a/  starosta obce určil:  

 zapisovateľku – Ing. Mária Smrekovská  

 overovateľov zápisnice –  p. Anton Koraus, Ing. Pavol Králik 

b/  do návrhovej komisie bola  zvolená p. Eva Maťková 

 

K bodu 2/ Schválenie programu rokovania OZ 

Starosta  obce  predložil   poslancom  OZ  Návrh  programu  rokovania  podľa pozvánky  zo  dňa  

16.10.2018. Poslanci pristúpili k hlasovaniu a odsúhlasili  Program rokovania OZ ako celok                   

bez doplňujúcich a pozmeňujúcich návrhov,  ktorý bol  jednohlasne schválený  nasledovne:  

1.   Otvorenie zasadnutia 

a)    určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

b)    voľba návrhovej komisie 

2.  Schválenie programu rokovania OZ      

3.   Kontrola plnenia uznesení        

4.   Rozpočtové opatrenie č. 5/2018 

5.   Rôzne     

6.   Diskusia 

7.   Návrh na uznesenie 

8.   Záver                  

   

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 

V tomto bode programu starosta obce Mgr. Roman Lisický informoval prítomných poslancov OZ     

o plnení prijatých uznesení zo zasadnutí OZ obce Svederník za rok 2018 a urobil odpočet 

vykonaných aktivít, ktoré vyplývali z prijatých uznesení a očakávaných na to viazaných aktivít: 

- K voľbám do orgánov samosprávy obcí vyhlásených na deň 10.novembra 2018 sa dňa 

24.10.2018 konalo zasadnutie 3 okrskových komisií a 1 miestnej volebnej komisie. Poslanci 

OZ na zasadnutí č. 4/2018 konanom dňa 15.08.2018 schválili v obci Svederník 1 volebný 

obvod a počet poslancov OZ v nadväznosti na počet obyvateľov obce Svederník – 7. 

- Vysporiadanie vlastníckych vzťahov – pozemky pod pivničkami vo Svederníku (nad 

kaplnkou sv. Štefana) – p. Miluše Puškárová, p. Jozef Kováčik, p. Ľudovít Mrník je 

ukončené – predaj majetku obce sa riadil podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

– t. j. podľa prípadu hodného osobitného zreteľa 

- Mgr. Michal Mičura na zasadnutí č. 3/2018 OZ obce Svederník predstavil projekt „IBV 



 

 

Štepnica“ a predložil žiadosť o zmenu územného plánu predmetnej lokality. V nadväznosti 

na túto skutočnosť sa dňa 21.08.2018 uskutočnilo stretnutie investora so stavebnou 

komisiou a susediacimi vlastníkmi nehnuteľností s predmetnou lokalitou. Starosta obce    

Mgr. Roman Lisický bol poverený prípravou Návrhu zmluvy o spolupráci medzi Obcou 

Svederník a investorom, kde budú zadefinované vzťahy a konkrétne body spolupráce 

- Projekt – výstavba RD – pozemky za skleníkmi – došlo k zmene vlastníka (pôvodným 

vlastníkom bola spoločnosť Invest Svederník, následne spoločnosť VOYETT, spol. s r.o. 

Bratislava a od 15.10.2018 sa novým vlastníkom stala spoločnosť DEWA, s.r.o. Bratislava. 

Perspektíva výstavby – r. 2019 – 2020. 

- Spoločnosť LICITOR plánuje v miestnej časti Marček – pozemok popri RD MUDr. 

Černocha výstavbu 11 bytových jednotiek – pri hlavnej ceste 1 väčší RD a potom radová 

výstavba. Ďalšie 2 RD by mali pribudnúť na pozemku pri kaplnke v miestnej časti Marček. 

- Prechod cez budovu MŠ do ŠJ – vybudovanie ukončené, potrebné je ešte tieto priestory 

vymaľovať. Náklady predstavujú čiastku 2 400 €. 

- Perspektívne sa plánuje rekonštrukcia MŠ  - vytvorenie novej triedy, sociálne zariadenia na 

prízemí budovy. Využila by sa veľká trieda, vhodné by bolo riešenie také, aby sa vytvoril 

prechod z triedy do sociálnych zariadení pri ŠJ. Je to jedna z priorít budúceho obdobia. 

- Ozvučenie zvonice v miestnej časti Marček je ukončené – zvonenie je nastavené na 12,00 

a 18,00 hod. 

- Zrealizovaná je el. prípojka na ihrisku v Marčeku, realizovať sa bude ešte osvetlenie 

a kamerový systém. 

- Na knihu o rodákovi Adamovi Vanochovi bola poskytnutá dotácia z VÚC vo výške 1 517 €. 

- Na rekonštrukciu obecnej zvonice vo Svederníku (nad pivničkami) bol poskytnutý grant       

z VÚC vo výške 1 717 € (na nákup materiálu). Čiastku 1.842 € poskytlo občianske 

združenie Náš Svederník  

- Na deň 28.12.2018 je naplánovaný vianočný koncert v sále KD vo Svederníku, vstupné je 

dobrovoľné, bude pripravené občerstvenie. Na tomto podujatí by sa slávnostne uviedla do 

života kniha o Adamovi Vanochovi. 

- Predsedníčka VÚC prisľúbila dotáciu vo výške 1 000 € na rodný dom Ferdinanda a Vincenta 

Hložníkovcov. Je v záujme rodiny i obce Svederník tento zachovať. Je potrebné urobiť 

určité úpravy – vyčistenie dvora, obnovenie fasády ... Do úvahy by prichádzalo i založenie 

občianskeho združenia, ktorého členmi by boli všetci dediči. 

- Rozpočet na II. etapu chodníka pre peších je 147.672,- €. Je vypracovaná projektová 

dokumentácia, stavebné povolenie je právoplatné, potrebné je vyhlásiť verejnú súťaž, čo by 

sa malo uskutočniť v zimnom období, aby sa v mesiaci apríl 2019 mohlo začať so 

stavebnými prácami. Výstavba chodníka je hlavnou prioritou budúceho obdobia. 

Poslanec Ing. Peter Zajac zároveň navrhol, aby investori, ktorí plánujú v obci Svederník 

budovať infraštruktúru, prispeli finančnými prostriedkami obci na plánované aktivity, keďže 

nemáme poplatok za rozvoj. 

- Výška poplatku za komunálny odpad bude schvaľovaná na nasledujúcom OZ obce 

Svederník. Nakoľko sa plánuje nárast nákladov za skládkovanie komunálneho odpadu      

o 10 – 12%, všetko smeruje k tomu, aby sa odpad v čo najväčšom množstve separoval. 

Náklady na vývoz odpadu stúpnu, potreba budovania ďalších spaľovní. 

Predpokladá sa zvýšenie poplatku z 18,00 € na osobu za rok na 20,00 € na osobu za rok. 

Potreba navýšiť položku za komunálny odpad v rozpočte obce cca o 3 000,-  €. 

Náklady na odvoz veľkoobjemového odpadu z obce hradí spoločnosť FCC Slovensko , s.r.o. 

- VZN na opatrovateľskú službu – potreba úpravy výšky príspevku na opatrovanie od 

prijímateľa sociálnej služby. Výška tohto príspevku zatiaľ predstavuje čiastku 1,00 €/hod, je 

potrebné vyčísliť reálne opodstatnené náklady, ktoré budú základ pre stanovenie kalkulácií. 

- Starosta obce Mgr. Roman Lisický zaslal žiadosť o dotáciu do Envirofondu na predĺženie 

vodovodu do miestnej časti Keblov a zároveň bola zaslaná žiadosť spoločnosti SEVAK, a.s. 

o zaradenie stavby „ Svederník – celoobecný vodovod, II. etapa“ do ich investičného plánu. 



 

 

- Stretnutie starostu obce Mgr. Romana Lisického a Ing. Mariána Čuraja u právneho zástupcu  

ohľadom miestnej komunikácie v časti Marček, ktorá vedie popri RD p. Marunu. Právny 

zástupca pripraví zmluvu o využívaní predmetnej komunikácie, o nájme časti komunikácie. 

Zmluva bude trvať do 30.06.2019 – zatiaľ bude umožnený prejazd vozidlám pre občanov, 

ktorí v tejto časti vykonávajú stavebné práce. 

- Územie Lipová alej (ukončená infraštruktúra), vodovod a cesty budované v poslednej etape 

budú odovzdané obci Svederník, upravený je priestor na dobudovanie multifunkčného 

ihriska a premostenie rieky Dlhopoľky. 

- Vyriešené sú problematické cesty – Hrnčiarska ulica, v časti Keblov cesta k RD p. Evy 

Koňařikovej a p. Štrbu. 

- Vyznačená je nová trasa k rozhľadni – ponad RD p. Kubalovej. 

- Podaná je žiadosť o zápis GP (rozhľadňa). 

- Miestne komunikácie v Marčeku – vypracovaný GP, podaná žiadosť o zápis GP na kataster 

a následne žiadosť na SPF o delimitáciu miestnych komunikácií. 

- Boli vymaľované priestory  - spoločenská sála Marček, komunitné centrum (bývalá 

knižnica) v priestoroch KD Svederník 

- Miestne komunikácie Keblov, Svederník, Marček – dokončiť nedorobky, mreže 

 

 

 

K bodu 4/ Rozpočtové opatrenie č. 5/2018 

Ekonómka obce Božena Kocianová predložila prítomným na schválenie RO č.5, ktoré bolo vopred 

poslancom zaslané. Rozpočtové opatrenie podľa potreby obce do konca roka upravuje príjmové ako 

aj výdavkové položky s predpokladaným kladným výsledkom hospodárenia.  Poslanci toto 

rozpočtové opatrenie schválili bez doplňujúcich zmien – v pôvodnom návrhu - jednohlasne. 

Zároveň poverili starostu obce Mgr. Romana Lisického k vykonaniu úpravy rozpočtu č. 6 

zapojením príjmov a výdavkov a presunmi medzi programami, podprogramami, položkami 

a podpoložkami v záujme dodržania rozpočtovej disciplíny do konca roku 2018.  

                   

 

K bodu 5/ Rôzne 

- Na základe petície občanov hlavne z novej obytnej zóny , projekt: Lipová alej starosta obce 

Mgr. Roman Lisický zaslal sťažnosť na zvýšenú hladinu hluku z prevádzky letiska Hričov 

na Letiskovú spoločnosť Žilina, a.s. 

- Spoločnosti SEVAK, a.s. bola zaslaná žiadosť o spoluprácu, poskytnutie údajov – odpočty 

vodomerov do 30.09.2018 pre účely vyúčtovania stočného. 

- Vypracovať dodatok k zmluve – Radoslav Gašo 

- Mestské divadlo Žilina – ponuka 8 vstupov/25 euro 

- Poslanec Ing. Pavol Králik upozornil na nelegálne skládky odpadu – tráva, kameň, hlina... 

na pozemku, ktorý využíva LKV. 

- Na základe sťažnosti miestnych rybárov na ČOV-ku Slovenská inšpekcia životného 

prostredia vykonala kontrolu – neboli zistené závady. 

- Povodie Váhu plánuje v r. 2019 vykonať vyčistenie jazera. 

- Od miestneho občana p. Jána Franeka bola doručená žiadosť o zriadenie verejného 

osvetlenia na ulici popri rieke Dlhopoľke v časti od rodiny Veselovských po rodinu 

Bzdylovcov. 

- Centrum voľného času Žilina zaslala žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na 

záujmové vzdelávanie detí. CVČ v školskom roku 2018/2019 navštevujú 4 deti vo veku do 

15 rokov s trvalým pobytom na území našej obce. Nakoľko obec nemá povinnosť mať 

vlastné VZN na príspevky do CVČ nebude tejto žiadosti vyhovené. 

- Okresný súd Žilina zaslal žiadosť o zabezpečenie volieb prísediacich Okresného súdu Žilina 

v zmysle zákona č. 385/2000 Z. z. o sudcoch a prísediacich v platnom znení na obdobie 



 

 

rokov 2018 – 2022. 

                 

 

K bodu 8/ Záver 
Nakoľko bol vyčerpaný posledný bod programu zasadnutia OZ, starosta obce Mgr. Roman Lisický 

poďakoval prítomným za účasť i za prácu počas 4 – ročného volebného obdobia a ukončil 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 

 

 

. 

 

Vo Svederníku dňa 25.10.2018 

 

 

 

Zapísala: Ing. Mária Smrekovská                                         ............................................................ 

 

 

Zápisnicu overili: 

 

Ing. Pavol Králik                                                                  ............................................................ 

 

p. Anton Koraus 

 

                                                                                                ............................................................. 

   

                                                                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


